
AFD. 187 BESTYRELSESMØDE – 26. SEPTEMBER 2024

Til stede:

Anne Sofie, Lene, Cristina, Kirsten, Olav

NYT SIDEN SIDST:

Valg af referent

Olav blev valgt.

Valg af ordstyrer

Anne Sofie blev valgt.

Forretningsorden læses og der stemmes

Spm. til forretningsordenen:
Cristina spurgte til forretningsordenens pkt. 15, og det blev uddybet, at bestyrelsen godt kan 
beslutte ting indenfor rådighedsbeløbet til aktiviteter, uden at det skal op på et ordinært 
beboermøde.

Forretningsordenens pkt. 23 blev også drøftet, og det blev uddybet, at bestyrelsen kan bemyndige 
andre uden for bestyrelsen til at stå for ting, hvis nogen gerne vil dette.

Forslaget til forretningsordenen blev enstemmigt vedtaget.

Møde med ejendomskontoret, nøgler, møde m. Alex

Lene fik en nøgle fra kassen.

Anne Sofie fortalte om et møde med tidl. bestyrelsesformand Alex. Alex ville gerne mødes alene, 
men i sidste øjeblik ville et andet tidl. bestyrelsesmedlem gerne med. I sidste øjeblik kom Cristina 
med, så der var en ligelig fordeling. Anne Sofie fortalte om mødets indhold.

Alex's dankort er lukket og afleveret. 

Postkasse tømmes af bestyrelsen

Nøgle hænger i nøgleskabet på boboerlokalets kontor.

Rengøring af fælleslokale nr. 8 og 14

De er blevet rengjort og nr. 8 kan udlejes.

Dankort, ny mail og depotrum

Dankort er lukket, der er brug for et nyt. Ny mail er oprettet: bestyrelsen.afd.187@gmail.com

PRÆSENTATION AF BESTYRELSEN



Billede af alle bestyrelsesmedlemmer til opslagstavlerne

Anne Sofie præsenterede opslaget.

Der var stemning for, at det alene er Anne Sofie, der har sit billede på opslaget.

Anne Sofie blev stærkt opfordret til ikke at have sit telefonnummer på opslaget. Det blev herefter 
vedtaget, at der ikke er kontaktoplysninger. Men opslaget blev i øvrigt godkendt.

Lidt info. Fx vores mail og hvor postkassen er

Vedr. værksted – der er kun nøgle i beboerlokalets kontor.

Billeder i beboerlokalet skal fjernes, og der skal ryddes op på værkstedet.

SOCIALE ARRANGEMENTER

Vedtaget at første arrangement bliver kaffe (te, cola zero mv.) og kage.

Vi skal finde dato(er?).

Forslag om 24. oktober, kl. 15 til 17 – vedtaget.

Kirsten og Anne Sofie er primus motor på det.

UDLEJNING AF FÆLLESLOKALET

Cristina valgt til at stå for det. 
Pris: Ca. 725 kr. (for professionel rengøring) + 500 i depositum + 500 i leje pr. weekend. Cristina 
har lavet et skema, som udfyldes i forbindelse med, at der bliver udleveret og afleveret nøgler.

ÅBENT HUS

Forslag om at bestyrelsen holder åbent hus en gang om måneden.
Den første mandag i hver måned. 2 timer, 17-19.

Anne Sofie vil som udgangspunkt deltage hver gang – andre er velkomne til at deltage.

INDKØB

Skal vi købe billige gardiner til fælleslokale 1 og 2?

Enighed om behovet for gardiner.

Kirsten har har haft kig på noget i Jysk og Ikea (stofgardiner)
Der var spm om, hvor de nuværende gardiner var henne – snak om, at de var smidt ud.

Lene havde en idé og undersøger nogle bestemte, hun sender et link til formanden, som sender det 
rundt.

Computer



Vedtaget, at der skal anskaffes en computer. Vedtaget at købe en til højst 2.500 kr.

Stempel

Vedtaget at stempel købes

Førstehjælpskasse

Dennis køber

Ekstern gartner

Skal vi afskaffe den eksterne gartner? Vedtaget, at vi venter, til vi ved, hvad den eksterne gartner 
koster.

Anne Sofie undersøger, hvad det har kostet, samt spørger Dennis og Tom om vi må fjerne 
krydderurterne, og om der må plantes roser i stedet. Hvis OK, giver Anne Sofie besked til Kirsten 
ift. plantning af roser.

Terapihaven
Hvis Terapihaven skal hedde noget andet, så skal det op på et beboermøde. Ud over ovenstående 
ang. roser lader vi den for nu stå, som den er.

Indretning af fælleslokale

Gæsteværelse. Indretning.
Snak om, hvad bestyrelsen overhovedet har råderet over – vedtaget at Anne Sofie spørger Vibo, 
hvad bestyrelsen kan beslutte ift. det.

Juletræ

Formanden oplyser, at hun har spurgt Vibo om økonomien i det, men uden at få svar – vedtaget at 
det afventer svar.

Fællesmøde med afd. 117

Afd. 117 låne det store fællesrum.
Vedtaget, at der ikke sker ændringer, da det har været oppe på et beboermøde og blev enstemmigt 
vedtaget i 2022.

Næste møde:
30. oktober, kl. 17.

Evt:
Det blev indskærpet, at diverse møder skal ske med en uges varsel.


